

# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2025-2026/140b

### AISL 哈羅獎學金基金會 - Deacon Chiu Scholarships

### 敬啟者:

裘錦秋書院有限公司屬下的三所中學成立了「AISL 哈羅獎學金基金會 - Deacon Chiu Scholarships」,名額一名,獲獎學金的得主可在 2026-2028 學年入讀亞洲國際學校有限公司(AISL)的其中一所哈羅學校,獎學金包括:兩年英國高級程度會考課程的全額資助(包括學費、住宿費和考試費),我校現正公開招募有意申請此獎學金的中四及中五級同學報名參與十一月的甄選。中一至中三級同學雖未合乎資格申請,但也可了解以下詳情,善用初中三年,完善裝備自己。

我校將提名不多於兩名學生競逐此獎學金,甄選資格如下:

- 1. 於 TOEFL Junior 考獲 850 分或以上/IELTS 6 分或以上/卓越英文成績;
- 2. 優異的學業表現,並具有良好的學習態度;
- 3. 品格良好,考勤及操行表現理想;
- 4. 積極參與課外活動、擔當領袖及參與不同服務;
- 5. 對英國高級程度會考制度有基本認知。

### 備註:

- 1. 亞洲國際學校有限公司(AISL)哈羅學校包括:哈羅曼谷、日本安比、北京、上海、香港、重慶、海口、橫琴、南寧、深圳前海。
- 2. 有意在未來日子報名的同學,請積極參與 TOEFL JUNIOR 及 IELTS 的英文班及盡早參與相關的專業考試,以獲取申請 AISL 哈羅獎學金基金會 Deacon Chiu Scholarships 的資格。

如有查詢,請致電 2461 1555 與金浩暉副校長聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟



# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

#### **Parents Circular 2025-2026/140b**

AISL Harrow Scholarship Foundation - Deacon Chiu Scholarships

### Dear Parents,

The three secondary schools under Ju Ching Chu College Limited have established the "AISL Harrow Scholarship Foundation - Deacon Chiu Scholarships". One scholarship will be awarded, allowing the recipient to study at one of the AISL Harrow Schools during the 2026-2028 academic years. The scholarship covers full tuition, boarding fees, and examination fees for the two-year GCE A-Level program. We are now recruiting interested S.4 and S.5 students to participate in the November selection process. Although S.1 to S.3 students are not yet eligible to apply, they are encouraged to understand the following details and use their junior secondary years to better equip themselves.

Our school will nominate up to two students to compete for this scholarship. Selection criteria are as follows:

- 1. Achieved TOEFL Junior score of 850 or above / IELTS score of 6 or above / Outstanding English performance
- 2. Excellent academic performance and positive learning attitude
- 3. Good character, attendance, and conduct
- 4. Active participation in extra-curricular activities, leadership roles, and various services
- 5. Basic understanding of the GCE A-Level system

#### Remarks:

- 1. AISL Harrow Schools include: Harrow Bangkok, Appi Japan, Beijing, Shanghai, Hong Kong, Chongqing, Haikou, Hengqin, Nanning, and Shenzhen Qianhai.
- 2. Students interested in applying in the future are encouraged to actively participate in the TOEFL JUNIOR and IELTS English classes and to take the relevant professional examinations as early as possible to obtain qualifications for applying to the AISL Harrow Scholarship Foundation Deacon Chiu Scholarships.

For enquiries, please contact Vice Principal Mr. Kam Ho Fai at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

4 Nov, 2025